

2011年在职教育硕士填空练习及答案（011）PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/644/2021_2022_2011_E5_B9_B4_E5_9C_A8_c76_644409.htm

1. Women: You ' ve been doing weather reports for nearly 30 years. Has the weather got any worse in all these years? Men: Well, not necessarily worse. But we are seeing more swings. Question: What does the man say about the weather? A. It ' s worse than 30 years ago. B. It remains almost the same as before. C. There are more extremes in the weather. D. There has been a significant rise in temperature.

2. Men: I ' m going to drop my Information Science class. It means too early in the morning. Women: Is that really the good reason to drop the class, Tony? Question: What does the woman mean? A. Tony should continue taking the course. B. She approves of Tony ' s decision. C. Tony can choose another science course. D. She can ' t meet Tony so early in the morning.

3. Men: Hi, Susan. Have you finished reading the book Prof. Johnson recommended? Women: Oh, I haven ' t read it through the way I ' d read a novel. I just read a few chapters which interested me. Question: What does the woman mean? A. She seldom reads books from cover to cover. B. She is interested in reading novels. C. She read only part of the book. D. She was eager to know what the book was about.

答案：1. C。女士：你研究天气将近三十年了，期间遇到过比这更糟糕的天气吗？男士：这样说吧，谈不上什么更糟糕。只是现在天气变化太大 swing 摇晃，显著变化，extreme (N.) 极端的意思。2. A。男士：我不想上信息科学课了。早上上课太早了。女士：那是不上

课的正当理由吗，托尼？，意思是不应该不上课。故A正确。
3. C。男士：Susan，你好，你看完了约翰教授推荐的这本书了吗？女士：哦，我不是像看小说那样看的，我只看了自己比较感兴趣的章节。女士的意思是只看了一部分，没有看完，故选C。Interest (v.) 某物吸引某人。100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com